
 
 
 
 
 
 
 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 8. listopadu 2021 
 
 
Místo a čas konání: malá zasedací místnost, rektorát UPCE, 4. podlaží, 13:00  
 
Přítomni:  
prof. Ing. Jiří Málek, DrSc., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., prof. Ing. Petr Kalenda, CSc., prof. PhDr. 
Milena Lenderová, CSc., prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., Ing. Petr Bělina, Ph.D.,  
Omluveni: Ing. Ondřej Kuba, doc. Ing. et Ing. Renáta Myšková, Ph.D. 
 
 
č. j.: akred/0014/21 

 

Program jednání: 
 

1. Zahájení. 

2. Projednání oznámení změn v uskutečňování studijních programů Fakulty filozofické. 

3. Projednání směrnice Příprava, změny a hodnocení studijních programů na UPCE 
a novely Akreditačního řádu UPCE. 

4. Zpětvzetí žádosti o akreditaci navazujícího akademicky zaměřeného studijního 
programu Rail Vehicles Dopravní fakulty Jana Pernera. 

5. Různé. 

6. Závěr. 

 

1. Zahájení. 
Předseda Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Málek, přivítal 
na jednání přítomné členy RVH a seznámil je s programem jednání. Nikdo nepožádal o doplnění 
navrženého programu. Zasedání RVH bylo zahájeno.  
 
2. Projednání oznámení změn v uskutečňování studijních programů Fakulty filozofické. 
Prof. Málek přivítal na jednání RVH proděkanku pro vzdělávání Fakulty filozofické, dr. Reimannovou, 
a požádal ji o stručnou charakteristiku změn provedených ve studijních programech fakulty. 
Podkladové materiály byly poskytnuty členům RVH prostřednictvím online úložiště. 
Dr. Reimannová přiblížila členům RVH hlavní důvody pro provedení změn, v otevřené diskuzi reagovala 
na připomínky přítomných. 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuze. 
Předseda RVH nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
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Návrh usnesení k bodu 2: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice bere na vědomí předložené změny v uskutečňování 
studijních programů Fakulty filozofické. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
3. Projednání novely Akreditačního řádu UPCE a směrnice Příprava, změny a hodnocení studijních 
programů na UPCE. 
Prof. Molková představila přítomným členům novelizovanou verzi Akreditačního řádu Univerzity 
Pardubice a charakterizovala hlavní připomínky ze strany fakult a způsob jejich vypořádání. 
Návrh Akreditačního řádu Univerzit Pardubice bude projednán na lednovém zasedání Akademického 
senátu Univerzity Pardubice. Dále byla představena směrnice Příprava, změny a hodnocení studijních 
programů na UPCE, která podrobněji popisuje procesy rámcově definované Akreditačním řádem. 
K bodu jednání proběhla diskuze. Členové RVH diskutovali zejména část směrnice věnovanou postupu 
hodnocení kvality studijních programů.  
 
4. Zpětvzetí žádosti o akreditaci navazujícího akademicky zaměřeného studijního programu Rail 
Vehicles Dopravní fakulty Jana Pernera 
Prof. Molková informovala přítomné členy o zpětvzetí žádosti o udělení vnitřní akreditace studijního 
programu Rail Vehicles.  
K bodu jednání proběhla diskuze. Předseda RVH nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 4:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice tímto, v souladu s ustanovením čl. 20, odst. 3, písm. 
a) Statutu Univerzity Pardubice a čl. 5 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, zastavuje řízení 
o žádosti Dopravní fakulty Jana Pernera Univerzity Pardubice, č. j. DFJP/2021/147/1, ze dne 
23. července 2021, o udělení vnitřní akreditace akademicky zaměřenému navazujícímu magisterskému 
studijnímu programu Rail Vehicles se standardní dobou studia 2 roky, formou studia prezenční, 
zařazenému ve smyslu § 44a zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších 
zákonů (zákon o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, do oblasti vzdělávání Doprava. 
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat.  
 
5. Různé. 
Proběhla diskuse k projednání procesu zařazení nebo vyřazení osob do/ze seznamu externích 
hodnotitelů RVH i s ohledem na možný střet zájmu. Prof. Molková se vrátila k již diskutované 
problematice větší interakce RVH s fakultními Radami studijních programů (dále jen „RSP“) 
a informovala, že se zúčastní spolu s prof. Fuskem zasedání RSP Fakulty zdravotnických studií 
10. 11. 2021. V návaznosti na harmonogram zasedání fakultních  RSP bude plánována vždy i účast 1-2 
členů RVH na jejich zasedání. Dále proběhla diskuse ke kvalitě vědeckých výstupů. 
Dr. Bělina informoval o procesu volby studenta na pozici člena RVH, aktuálně AS UPCE obdržel dva 
návrhy. 
 
6. Závěr 
Prof. Málek poděkoval členům RVH za účast na jednání, informoval o termínu příštího jednání RVH, 
které se uskuteční 13. prosince, a ukončil zasedání.  
 
 

Pardubice dne 8. listopadu 2021 
prof. Ing. Jiří Málek, DrSc. v.r. 

předseda Rady pro vnitřní hodnocení  
Univerzity Pardubice 

 
 
Zapsala: prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D. 


